
Chat s Petrem Šiškou - LETNÍ SLEZSKÁ NOC | 5.7.2022 Třinec - Vendryně

 V pondělí 22.6. od 16 hod. se uskutečnil chat s největším šéfem festivalu, moderátorem TV
Prima, producentem, textařem a muzikantem Petrem Šiškou. V
odpovědích je spousta zajímavých informací ohledně nejel letošního festivalu Noc plná hvězd.

  

      

Začátek chatu

  Petr Šiška:
  

Přátelé díky za váš čas i dotazy, doufám, že si na festivalu dáme panáka a že se vám
letošní ročník bude líbit. Držme si vzájemně palce - ať žije Noc plná hvězd 2009.

  Jan Rosík
  

:( to zas bude plna kapsa drobaku no co uz:)

  Michal Martinek
  

Kabáty nemá cenu zvát. Jsou zbytečně drazí.

  r.c.
  

Jinak chci ještě pochválit nový web, ale zároveň si myslím, že budu mluvit za většinu,
postěžovat na VELMI slabou komunikaci mezi Petardou? (nevím, kdo to má tady na starosti) a
námi fanoušky. Jestli se tady občas kouknete, tak vidíte, že je tu plno ortodoxních fans NPH. Ti
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maj i během roku dotazy, ale na ty bohužel nikdo nereaguje. A často by stčilo říci, "nevíme,
jednáme, mejte strpení"... To ticho pak vypadá, že se na nás ....

    
    -  Petr Šiška: Nemyslím si, že bychom se měli míchat do debat fanoušků a na zásadní
dotazy vždy odpovídá Administrátor. Na info@nocplnahvezd.cz můžete posílat své dotazy,
stejně jako další fanoušci, kterým pravidelně odpovídáme. Ale díky za připomínku, pokusíme se
to příští rok zlepšit.   

  Jan Rosík
  

Za kolik bude letos pivo?

    
    -  Petr Šiška: Cena by měla být 26,- Kč.  

  r.c.
  

Ještě ke Kabátům. Byl to vlastně NPH, ještě ve Vendryni, která ukázala Kabát lidem. Já měl
dojem, že tady rádi vystupujou... Jestli jsem dobře pochopil např. Kabát by nebyl problém, ale
permice by třeba stála 800?

    
    -  Petr Šiška: Tak tak. A nevím jestli lidi v tomhle regionu by na to měli.  

  r.c.
  

Přál jste si pro tento rok DEEP PURPLE. Jak byla reálná tahle kapela? Asi jste počítali s tím
silným sponzorem. Pokud by se je tady podařilo získat asi by kapacita festu byla na doraz.

    
    -  Petr Šiška: S Deep Purple jsme jednali, ale cena převyšovala zdaleka naše možnosti a
navíc podmínkou byla realizace koncertu v Ostravě a Liberci. Což by nám stejně odebralo
spoustu lidí. Hold sny se někdy neplní hned.   

  lanss
  

Dá se nějakým způsobem sehnat vstupenka do VIP zony?

    
    -  Petr Šiška: Nedá se koupit, je to prostor vyloženě pro kapely a partnery festivalu.  
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  r.c.
  

Ještě k tomu marketingu. Izzy řekl, že i novináři "nemají rádi" tento fest. Je to možné? Jinak ač
je reklama slabší, tak stále je tento fest velmi známý v republice a opravdu se tady sjíždějí
rockeři z celé ČR. Viz. fans tady na foru nebo fans, kteří se účastnili soutěže o lístky...

    
    -  Petr Šiška: Je to pravda, prostě nejsme festival pro intelektuály a holčičky v bílých
sukýnkách, které potkáte třeba na Colours.   

  Lejboj
  

Osobně jsem rád, že na festu již několik let nevystupují Kabáti. Vždycky by na ně přijelo
spoustu lidí, ale jenom na ně. Pak by zase odjeli. Mně ta návštěvnost do 10ti tisíc lidí naprosto
vyhovuje, fest není přervanej.

    
    -  Petr Šiška: Je fakt, že bych Kabáty v Třinci zase jednou rád viděl, ale v současné době to
není možné díky finančním nárokům kapely. Tak třeba někdy.   

  r.c.
  

Před 2 roky byl v areálu myslím PETRA stan. Hrály kapely i uvnitř. Myslím, že to byla výborná
věc. Dalo se tam pařit až do rána...

    
    -  Petr Šiška: Bylo to super, ale marketing cigaret nic takového letos nechystá. Budou Ti
muset stačit stany s pivem, zábavný stan SMS.cz, Radegast městečko, dvě hudební scény a
taky super zápasy Thaiského boxu v profi ringu.   

  Michal Martinek
  

Chtěl bych se zeptat jestli budete do budoucna upřednostňovat dražší vstupné a hvězdnější
kapely nebo stejné vstupné a "méně" známe kapely?

    
    -  Petr Šiška: Zatím nám z průzkumu více leze varianta číslo dvě, ale budeme se snažit
vytvořit varianu - stejné vstupné a hvězdné kapely.   

  r.c.
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Arakain nebo třeba Citron jsou kapely na které se vysloveně těším...

    
    -  Petr Šiška: Já taky.  

  r.c.
  

Jdeme teda cestou tvrdší muziky. Jak se Petarda stará o marketing. Často mi chybí náš fest v
seznamech festivalů, v novinách, málo plakátů... (není to myšleno špatně)

    
    -  Petr Šiška: U ortodoxního festivalu tvrdé muziky je mezi novináři pohlíženo na tuto akci
poněkud s despektem. Co celostátní médium to alternativní novinář plný avantgardní muziky a
pokud nekoupíte komerční inzeráty, témeř o vás nenapíšou. Snažíme se, ale při charakteru
tohoto festu to jde ztuha.   

  Kačka
  

Me se ty kelimky libi  bez nich by to nebylo ono 

    
    -  Petr Šiška: :-)  

  Lejboj
  

Pokud se se zálohovanými kelímky nepočítá, doporučil bych více košů na odpadky. 

    
    -  Petr Šiška: Myslíme na to.  

  r.c.
  

Chybí mi trošku kapelu ve stylu Abraxas, Hudba Praha... A také v minulosti byly aspoň jedna
kapela typu Olympic, Žlutý pes, Elán...

    
    -  Petr Šiška: Letos je dramaturgie trochu jiná. Možná tuhletu klasiku nahradí méně známá
jména, ale hudebně stejně kvalitní a do této sekce bych možná zařadil i jednu z hvězd Arakain
či Kreyson.   
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  r.c.
  

Možná předbíhám :roll , ale blíží se 20 ročník. Jaké je reálné přání?

    
    -  Petr Šiška: Těžko říct. Uvidíme jaké budou finance a možnosti, ale střízlivý odhad je, že
se budeme držet nastavené lajny. Musel by se stát zázrak a najít se bohatý sponzor, který by si
objednal nějakou prvotřídní světovou hvězdu. Ale stejně si myslím, že o tom festival není a že
na ty největší hvězdy člověk raději zajde na samostatný koncert.   

  r.c.
  

Proč jsme nešli směrem česko-slov-polsko fest? Tím jsme byli jedineční a myslím, že to mělo
úspěch.

    
    -  Petr Šiška: Není to až tak pravda, o polské muzice se toho dnes už moc neví a kromě
několika slovenských komerčních kapel lidi neznají ani tuto scénu. Myslím, že tento model se
už přežil a že oživení dalšími zahraničními kapelami je na místě.   

  r.c.
  

Dobrý den Petře. Předem děkuji za fantastický fest. Jakým směrem se do budoucna bude
ubírat NPH? V minulosti jsme patřili mezi největší festy, pak jsme přešli na
česko-slovensko-polský fest. Co nyní?

    
    -  Petr Šiška: Myslím si, že cesta festivalu s tvrdší muzikou je správná. Je velice težké v
době, kdy každá vesnička má svůj open-air vytvořit vlastní tvář festivalu. Naštěstí Noc je tady už
17 let a svou tvář už dávno má.   

  Jan Rosík
  

Jeste ohledne lidi mate prestavu kolik letos dorazi nebo kolik listku se cca prodalo v
predprodeji?

    
    -  Petr Šiška: Počítám, že návštěva bude podobná jako loni - kolem 10.000 lidí  

  MATIN UMĚLÁ NOHA
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A ještě jedná otazka : Neuvažuješ o vydaní nějakeho kompilačniho CD NPH ? a pak druha
bude CD od LEGENDY SE VRACÍ ?

    
    -  Petr Šiška: :-) kompilační CD zatím není na pořadu dne a DVD Legendy se vrací z NPH
2008 právě vyšlo za 49,- Kč a bude k mání i na Noci, stejně jako další DVD z Noci Dogy,
Kreysonu či Argemy.   

  Lejboj
  

Ještě mám jeden dotaz a to, zda-li se do budoucna neplánují zálohované kelímky. Na nějakém
festu jsem to už viděl a fungovalo to dobře.

    
    -  Petr Šiška: Nevím, zda-li by se to u nás chytlo, z hygienického hlediska to nejde realizovat
s těmi současnými kelímky a pivovar se na tuto variantu příliš netváří.   

  Michal Martinek
  

Pane Šiška v Třinci bude do několika let nová hala. Co tak udělat zimní verzi noci plné hvězd
jako má třeba festival masters of rock ? :)

    
    -  Petr Šiška: Proč ne, jsem rád, že tato hala v Třinci vyroste, bude alespoň důstojný prostor
pro další koncerty.   

  MATIN UMĚLÁ NOHA
  

Díky šefe za odpověd. Já osobně spacaky nenosim do areálu a ani flašky nepašuju takže
strach z kontroly nemam A je skvělé že člověk se nebude probirat mezi stany . Když už sebou
stany berou tak necht si je stavi v městečku ktere je k tomu určene a v okolí u mistních obyvatel
za mirny poplatek se da tay stan postavit domorodci berou 100 až 200 kč za víkend

    
    -  Petr Šiška: Souhlas!  

  Lejboj
  

Bude letos na Béčku stejné podium jako v loňském roce? Byl tam totiž suprovej zvuk, stejně
jako na Áčku. Pro příští rok bych prosil na Béčko ještě více tvrdých kapel. Předem díky :roll
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    -  Petr Šiška: Technika i pódium bude stejná. Ne-li lepší  

  Kačka
  

Marťa: aano, sme hold nedockavci :grin

  MATIN UMĚLÁ NOHA
  

Kačka : vlastně ty jedeš už ve čtvrtek . Michal Martinek no tak je tam tribuna s ktere mužeš
koukat směr podium anebo z pivnich stanu se dá taky koukat ne 8) Mě dešt jako tak nevadi
člověk uschne že :) Ale byl bych rad kdyby nechcalo aby mi nezmokla moje foticí mašinka

  MATIN UMĚLÁ NOHA
  

Jinak Šišo skvělej výběr kapel na letošek zase nezklamal rockové a metalové srdička. Letošní
ročník ješte ani nezačal a už se těšim na dalši NPH 2010 . Jen tak dál chlape a nedovol
zhynout naší milovane NPH

    
    -  Petr Šiška: Díky budem se snažit, i když je to rok od roku těžší zachovat lidové vstupné a
nabídnout kapely, které žádaj čím dál tím větší honoráře. Ale neboj nevzdáme to!   

  Kačka
  

Marťa: to byla jen sranda.. :) ja uz sem se s tim pocasim smirila.. na nph bych jela, ikdyby mel
byt konec sveta :grin 4, jo ? :).. my uz to mame jen za 2, beze dneska.. :)

  Michal Martinek
  

Měl bych ještě dotaz. Hodně nám prší , bude se kde v případě deště schovat ? :)

  MATIN UMĚLÁ NOHA
  

KAČKA : víš co by to muselo byt natahnout přes cely Borek plachtu ? :grin A jak bys to chtela
zrobit ? Nedokažu si představit kolik by muselo byt použito vyztuží,a za druhe jak bys vyřešila
aby se na ni nedržela voda aby se pak na nas neprovalila . Ale napad t není zlej ale těžko
realizovatelnej . Jinak 4 DNY 4 DNY 4 DNY a rozdumi se Borek lidí ja se těším jak prase miluju
NPH
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    -  Petr Šiška: Bude víc pivních stanů, takže v případě deště bude kde pařit.  

  Kačka
  

Jan Rosik: jakoby nestacil ten dest :D.. ne, to byla jen sranda..

  Jan Rosík
  

A jeste v loni tesne vedle me prista sklenena flaska kontroluje se to? kelimek na hlave neboli
ale flaska asi trochu jo.

    
    -  Petr Šiška: Kontrola bude letos pečlivější, ale bohužel při počtu několika tisíc fanoušků
musí člověk počítat i s nějakým tím nezodpovědným pašerákem.   

  Jan Rosík
  

Jeden malej dotazek jak to bude letos s toikama? opet placene? a bude jich vice bo pritelkyne
vecer cekala celkem dlouho...a jak s hygyenou v stanovym mestecku sprcha vecne nefunguje:)

    
    -  Petr Šiška: Snad to bude lepší, posilujeme Toi-toiky. Letos budou zdarma, ale za toaletní
potřeby si připlatíš. Se sprchama moc nepočítej, je tam celkově problém s vodou, ale
zmodernizujeme umývárky.   

  Lejboj
  

Dobrý den, chtěl jsem se zeptat, v jakém termínu bude ročník 2010? Já jen abych věděl, do kdy
zase budu svou tělesnou schránku šetřit. :p

    
    -  Petr Šiška: Počítej s posledním víkendem v červnu, 25. - 26. 6. 2010  

  Jáchym Důjka
  

Taky zdravim , chci se zeptat proc bylo zakazano spat v arealu?

    
    -  Petr Šiška: Nevím kde si na to přišel, areál je otevřen non-stop, takže si myslím, že s tím

 8 / 9



Chat s Petrem Šiškou - LETNÍ SLEZSKÁ NOC | 5.7.2022 Třinec - Vendryně

není žádný problém.   

  MATIN UMĚLÁ NOHA
  

Zdravím vedoucího p. Šišku: Chlape jak bude probihat kontrola při vstupu do arealu aby se
podařilo zabranít vnašení stanu dovnitř protože pokud si pamatuju tak vždy bylo avizovano
zakaz stanovani v areálu a stajně tam bylo spousta stanu. ale myslím si že u těch spacaku by
se mohla urobit vyjímka ne?

    
    -  Petr Šiška: Martine, se spacákama nebude problém, je však třeba počítat s tím, že
projdou důkladnou kontrolou, zda-li v nich někdo nepašuje flašky s alkoholem.Co se týče stanů
bude ochranka nekompromisní.   

  Kačka
  

to nam to to pocasi ale nevyslo.. :( chtelo by to natahnou velkou plachtu nad borkem :grin

    
    -  Petr Šiška: :-) neboj bude hezky, rockový Bůh existuje  

  Michal Martinek
  

Zdravím pane Šiška , musím pochválit vaše letošní snažení.Skvělé stránky a obsazení hlavně.
Chtěl bych se zeptat jestli letos budou nějaké autogramiády? Jestli ano kdy a kde. Děkuji

    
    -  Petr Šiška: Dobrý den, taky všechny zdravím, podrobnosti o autogramiádách se dozvíte
už zítra na stránkách, každopádně budou a to ve stanu hned po pravé straně hlavní scény z
pohledu diváků - viz plánek. A díky za pochvalu   

  Admin
  

Tak chat s Petrem Šiškou začíná, můžete pokládat otázky.
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